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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 1/2021 
zo zasadnutia Správnej rady STU zo dňa 19. 05. 2021 

 
PRÍTOMNÍ:   Ing. Vladimír Slezák 

Ing. Alexej Beljajev 
doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD. 
Ing. Miroslav Havlík 
Ing. Ján Király 
Mgr. Peter Kostík 
Ing. Zsolt Lukáč, EMBA 
Ing. Richard Marko 
MUDr. RNDr. Ľudovít Paulis, PhD. MPH, FESC 
Ing. Karol Pavlů 

 
PRIZVANÍ HOSTIA:  Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora STU 

prof. Ing. František Uherek, PhD., prorektor STU 
prof. Ing. Marián Peciar, PhD., predseda AS STU 

 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE: Ing. Ján Király 

Ing. Miroslav Havlík 
 
Na zasadnutí bolo prítomných 10 členov. Správna rada STU (SR STU) bola uznášaniaschopná. 
Zasadnutie Správnej rady STU otvoril a viedol jej podpredseda, Ing. Vladimír Slezák. Privítal prítomných a prizvaných hostí.  
Ďalej s ľútosťou informoval, že predseda SR STU, doc. RNDr. Milan Ftáčnik, CSc., nezvládol svoj boj o život a dňa 14. mája 2021  
podľahol vážnej chorobe. Následne vyzval prítomných členov uctiť si jeho pamiatku a poďakovať tak za jeho prácu počas  
svojho 10-ročného pôsobenia v správnej rade minútou ticha. 
 
Konštatoval, že v súlade so Štatútom Správnej rady STU (Čl. 2, bod 2), v prípade, že predseda z vážnych dôvodov nemôže  
vykonávať svoju funkciu, nastupuje na jeho miesto podpredseda, ktorého funkčné obdobie trvá do konca funkčného obdobia  
predsedu, ktorému funkčné obdobie predčasne skončilo, t.j. do 28.11.2021.  
Zároveň uviedol, že dňa 22.5.2021 končí funkčné obdobie trom členom SR STU, konkrétne Ing. Királymu, Ing. Markovi a Ing.  
Kostíkovi. Po uvedenom termíne je pravdepodobné, že správna rada nebude uznášaniaschopná, keďže po skončení funkčného  
obdobia Ing. Hirnera (ešte dňa 31.12.2020 z kvóty ministra ŠVVaŠ SR) a nečakanom skonaní doc. Ftáčnika bude mať SR STU  
len 9 členov. V nadväznosti na uvedené požiadal pána štátneho tajomníka MŠVVaŠ SR o postúpenie uvedenej informácie  
ministrovi ŠVVaŠ SR za účelom nominácie 4 nových členov z kvóty ministra. 
 
Vzhľadom na vyššie uvedené, Ing. Slezák ako dočasný predseda, navrhol z dôvodu plynulej kontinuity uskutočniť voľby  
predsedu a podpredsedu SR STU na ďalšie obdobie. Následne oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia a vyzval  
prítomných na jeho prípadné doplnenie. 
Ing. Marko požiadal doplniť program o informáciu k aktuálnemu stavu volieb kandidáta na rektora.  
Harmonogram volieb predseda navrhol zaradiť do bodu Rôzne, s čím prítomní súhlasili. 
 
Predseda správnej rady vyzval prítomných vyjadriť sa k návrhu na doplnenie bodu „Voľba predsedu a podpredsedu Správnej 
rady STU“ do programu rokovania. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
Predseda SR STU konštatoval, že návrh na zmenu programu bol prijatý. 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Voľba predsedu a podpredsedu Správnej rady STU 
3. Kontrola uznesení 
4. Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2020  
5. Výročná správa o činnosti STU za rok 2020  
6. Návrh na založenie inej právnickej osoby "Inteligentná mobilita Slovenska"  
7. Návrh na členstvo STU v záujmovom združení právnických osôb „Slovenské centrum digitálnych inovácií“  
8. Návrh na peňažný vklad do inej právnickej osoby "Poradenské služby a konzultácie v doprave, o. z."  
9. Aktuálne témy na STU - ústna informácia  
10. Rôzne 
 10.01  Podnet voči rokovaniu Správnej rady STU dňa 10.12.2020  
 10.02 Podnet voči hlasovaniu Správnej rady STU per rollam 
 10.03 Informácia o stave volieb kandidáta na rektora STU  
11. Záver 
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UZNESENIE: 1.1/2021-SR 
Správna rada STU schvaľuje program s pripomienkami. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
K BODU 2:             Voľba predsedu a podpredsedu Správnej rady STU 
 
Predseda správnej rady informoval, že v zmysle Čl. 3 ods. 1 Štatútu Správnej rady STU končí dňa 28.11.2021 funkčné obdobie 
predsedu a podpredsedu správnej rady a navrhol uskutočniť voľby. Na základe uvedeného boli do osudia vložené mená 
všetkých prítomných členov správnej rady, z ktorého predseda náhodne vybral mená troch členov volebnej komisie. 
 
UZNESENIE: 1.2/2021-SR 
Správna rada STU pre voľbu predsedu SR STU schvaľuje volebnú komisiu v zložení doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., Ing. Vladimír 
Slezák a Ing. Karol Pavlů. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
Do funkcie kandidáta na predsedu bol navrhnutý Ing. Vladimír Slezák, ktorý s nomináciou súhlasil. Na základe predloženého 
návrhu prebehla tajná voľba predsedu Správnej rady STU. Volebná komisia vyhodnotila voľbu a dospela k uzneseniu. 
 
UZNESENIE: 1.2.1/2021-SR 
Správna rada STU tajným hlasovaním zvolila do funkcie predsedu Správnej rady STU Ing. Vladimír Slezáka s účinnosťou od 
28.11.2021.  
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
Následne boli opäť do osudia vložené mená všetkých prítomných členov správnej rady, z ktorého predseda náhodne vybral 
mená troch členov volebnej komisie. 
 
UZNESENIE: 1.3/2021-SR 
Správna rada STU pre voľbu podpredsedu SR STU schvaľuje volebnú komisiu v zložení doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., Ing. 
Vladimír Slezák a Ing. Alexej Beljajev. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
Do funkcie kandidáta na podpredsedu bol navrhnutý Ing. Miroslav Havlík, ktorý s nomináciou súhlasil. Na základe 
predloženého návrhu prebehla tajná voľba podpredsedu Správnej rady STU. Volebná komisia vyhodnotila voľbu a dospela 
k uzneseniu. 
 
UZNESENIE: 1.3.1/2021-SR 
Správna rada STU tajným hlasovaním zvolila do funkcie podpredsedu Správnej rady STU Ing. Miroslava Havlíka s účinnosťou 
od 28.11.2021. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
K BODU 3:             Kontrola uznesení 
 
V rámci kontroly uznesení predseda konštatoval, že k termínu zasadnutia správnej rady sú evidované nasledujúce uznesenia. 
Zo zasadnutia SR STU dňa 18.6.2020: 
 
UZNESENIE: 2.4.2/2019-SR 
Správna rada STU odporúča zahrnúť vyhodnotenie aktivít záujmového združenia Centrum pre umelú inteligenciu do Výročnej  
správy o činnosti STU. Vyhodnotenie bude zahrnuté do VS o činnosti STU za rok 2020. 
 
Uznesenie je splnené. Uvedené je súčasťou VS o činnosti STU, ktorá je v rámci programu zaradená do bodu 5 
 
UZNESENIE: 2.5.1/2019-SR 
Správna rada STU odporúča zvážiť vstup STU do ďalších významných obchodných a priemyselných komôr pôsobiacich na 
Slovensku. Predseda správnej rady konštatoval, že SR STU berie na vedomie informáciu a navrhol vrátiť sa k téme opäť o rok po 
vyhodnotení členstva STU v Americkej obchodnej komore.  
 
Uznesenie je priebežne plnené. T.č. sa v procese schvaľovania nachádza návrh na členstvo do FSOK. 
 
UZNESENIE: 2.8/2019-SR 
Správna rada STU berie na vedomie návrh úprav a doplnení Dlhodobého zámeru STU s pripomienkami. 
Pripomienky: 
Správna rada STU odporúča zapracovať do dlhodobého zámeru: 
1. uplatnenie nového vnútorného systému kvality 
2. indikátory v oblasti správa a riadenie 
Pripomienky boli zapracované, po diskusii v akademickej obci bude DZ STU predložený na jesenné zasadnutie. 
 
Uznesenie je priebežne plnené. Aktualizácia DZ STU je v súčasnosti v procese schvaľovania. 
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Z plánovaného, avšak neuskutočneného zasadnutia SR STU dňa 10.12.2020: 
 
UZNESENIE: 2.11.2/2019-SR 
Správna rada STU žiada Vedenie STU, aby v spolupráci s TUKE pripravilo koncept zabezpečenia členských príspevkov pre 
plnohodnotné členstvo v EIT.  
Správna rada STU následne za podpory priemyslu žiada rektora STU o predloženie konceptu na MŠVVaŠ SR a MF SR.  
 
Uznesenie je splnené.  
 
UZNESENIE: 1.3/2020-SR 
Správna rada STU schvaľuje Správu o činnosti Správnej rady STU za rok 2019 bez pripomienok a ukladá tajomníčke zverejniť  
predmetnú správu na internetovej stránke STU.  
 
Uznesenie je splnené. Správa je dostupná na Správna rada STU - správy o činnosti - Slovenská technická univerzita v Bratislave 
(STU) (stuba.sk) 
 
UZNESENIE: 1.4/2021-SR 
Správna rada STU berie na vedomie informáciu o stave plnenia uznesení.  
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
K BODU 4:  Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2020 
 
Materiál uviedol predseda správnej rady. 
Správna rada verejnej vysokej školy podľa zákona najmenej raz ročne vypracúva a zverejňuje na webovom sídle verejnej 
vysokej školy správu o svojej činnosti. Informoval, že z dôvodu pandémie sa SR STU zišla prezenčnou formou v minulom roku 
dvakrát (raz v mimoriadnom termíne). Zároveň zhrnul niekoľko udalostí, ktoré nepôsobili na STU priaznivo a negatívne 
ovplyvnili jej chod, ako napr. odvolanie prof. Fikara z funkcie rektora. V nadväznosti na uvedené Ing. Slezák týmto poďakoval 
prof. Fikarovi za jeho prácu vo funkcii rektora počas ostatných dvoch rokov.  
Ďalej konštatoval, že napriek ťažkému roku STU napredovala, čoho príkladom je aj často spochybňovaná FIIT STU, ktorá 
funguje v absolútne štandardnom režime. 
 
V rámci krátkej diskusie doc. Bittera upozornil na formálnu chybu v správe, konkrétne chýbajúci výpis uznesenia k schválenej 
odmene rektora zo zasadnutia SR STU dňa 18.6.2020. 
 
UZNESENIE: 1.5/2021-SR 
Správna rada STU schvaľuje Správu o činnosti Správnej rady STU za rok 2019 s pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky 
ukladá tajomníčke zverejniť predmetnú správu na internetovej stránke STU.  
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
K BODU 5: Výročná správa o činnosti STU za rok 2020 
 
Materiál uviedol Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora STU. 
Konštatoval, že  výročná správa sa predkladá na pravidelnej báze každý rok v súlade s požiadavkami MŠVVaŠ SR.  
Správa je v súčasnosti vo vysokom štádiu prípravy, je editovaná a v stave zaslania na MŠVVaŠ SR. Zároveň je predložená na  
schválenie Akademickému senátu STU. Zdôraznil, že v prípade, že správa bude v AS STU schválená v inej verzii, resp. s  
pripomienkami, členovia SR STU budú o predmetnej skutočnosti bezodkladne informovaní.  
V nadväznosti na uvedené, predseda AS STU, prof. Peciar, doplnil, že nepredpokladá zásadné pripomienky k správe a s veľkou  
pravdepodobnosťou bude v predloženej podobe schválená v AS STU dňa 31.5.2021.  
 
Prof. Moravčík zosumarizoval najdôležitejšie udalosti za rok 2020. Pripustil, že STU v minulom roku prešla niekoľkými  
otrasmi, avšak zdôraznil potrebu sledovať hlavný cieľ, ktorým je jej napredovanie. Podľa jeho vyjadrenia je najvyšší čas pozerať  
sa do budúcnosti. Uviedol, že udalosti z ostatného obdobia viedli k tomu, že penzum aktivít v krátkodobom horizonte sa zúžilo 

na tri rozhodujúce oblasti,  
konkrétne: 

 realizovať v čo najkratšom možnom termíne voľbu rektora STU 
 schváliť návrh na rozdelenie dotácie medzi súčasti STU 
 zabezpečiť,, aby základné funkcionality univerzity do zvolenia nového rektora boli zabezpečené vo vysokom 

štandarde a nespôsobili do budúcnosti problémy  
 
K dokumentu sa viedla rozsiahla diskusia, do ktorej sa zapojili: 
Ing. Király 

 konštatoval, že správa o činnosti by mala správnej rade ukázať obraz o fungovaní univerzity - obsahuje aj aktivity 
hospodárskeho charakteru a podľa jeho vyjadrenia by sa mal nový rektor problematike dôsledne venovať a klásť 
dôraz na uvedené atribúty 

 
 
 

https://www.stuba.sk/sk/stu/akademicke-a-samospravne-organy/spravna-rada-stu/spravna-rada-stu-spravy-o-cinnosti.html?page_id=6052&archiv=1&year=2020
https://www.stuba.sk/sk/stu/akademicke-a-samospravne-organy/spravna-rada-stu/spravna-rada-stu-spravy-o-cinnosti.html?page_id=6052&archiv=1&year=2020
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Ing. Beljajev 
 konštatoval, že hlavnou úlohou vysokej školy je vzdelávanie študentov, trend v počte študentov STU vníma ako značne 

negatívny. STU od roku 2013 stratila cca 5 tis. študentov a podľa jeho názoru sa s poklesom za posledných 7 rokov nič 
nerobilo. Je potrebné zabezpečiť, aby študenti mali záujem študovať na STU - uvedené vníma ako základný problém. 
Zaujímal sa, aké kroky chce STU v uvedenej záležitosti uskutočniť.  

o V nadväznosti na uvedené, profesor Moravčík, uviedol, že v roku 2010 na STU študovalo 22 tis. študentov vo 
všetkých formách štúdia. Zdôraznil, že v prvom rade je potrebné sledovať demografický vývoj Slovenska. 
Konštatoval, že niet VŠ na Slovensku, ktorá by dokázala demografickú krivku (ktorá dlhodobo klesá) zásadne 
negovať.  STU uvedenú krivku nesleduje, má dokonca o 2-3% viac študentov ako by zodpovedalo vývoju 
demografie Slovenska.. Podľa jeho vyjadrenia ide o silne komplexný problém, ktorý je odvodený aj od toho, 
že MŠVVaŠ SR dlhodobo nedokáže zmeniť situáciu v odchode slovenských študentov do zahraničia.  

Ing. Beljajev uviedol, že v správe je uvedený dlhodobo narastajúci záujem slovenských maturantov o štúdium v zahraničí, najmä 
v ČR, zaujímal sa, prečo nechcú študovať na STU. 
Profesor Moravčík reagoval, že všetky univerzity pozdĺž hraníc ponúkajú podstatne lepšie podmienky z dôvodu lepšieho 
financovania. Na základe uvedeného Ing. Beljajev z osobnej skúsenosti poznamenal, že študenti v zahraničí neštudujú kvôli 
lepším podmienkam, ale kvôli lepšej kvalite VŠ. Je presvedčený, že záujem študovať závisí od kvality VŠ a uvedené argumenty 
prof. Moravčíka považuje za výhovorky.   
 
Do diskusie sa ďalej zapojili: 
Predseda SR STU, Ing. Slezák, 

 vníma problém ako veľký a komplexný, všeobecný pohľad na školstvo je podľa neho negatívny 

 
Ing. Pavlů 

 zaujímal sa, čo môže STU a SR STU urobiť preto, aby štúdium technických vied bolo zaujímavejšie a atraktívnejšie, 
odporučil predložiť návrh na riešenie a hľadať spôsob, ako problém riešiť a požiadal prítomných, aby spoločne 
prispeli k hľadaniu cesty 

 
Podpredseda SR STU, Ing. Havlík, 

 konštatoval, že je potrebné pružne reagovať na zmeny, vníma diverzné názory, je za konštruktívne riešenie 

 navrhol zrealizovať workshop, resp. spoločnú diskusiu a nájsť vhodné riešenie 
 

MUDr. RNDr. Paulis 
 uviedol, že téma si vyžaduje viac analýz a hlbšie dáta, súčasne tiež konštatoval, že počet študentov klesá na všetkých 

VŠ, avšak v rokoch 2013-2021 STU zaznamenala medzi technickými univerzitami najvýraznejší pokles, nemyslí si, že 
ide len o demografický trend 

o podľa jeho vyjadrenia TUKE dokonca zvrátila tento trend, podobne UNIZA eviduje náznak vzostupnej 
trajektórie, tzn. nejde podľa jeho vyjadrenia o generalizovaný trend, avšak na druhej strane, od roku 2017 
pokles študentov na STU už nie je tak výrazný a naznačuje stabilizáciu 

o v prípade, že sa uskutoční workshop, je možnosť z úrovne MŠVVaŠ SR ponúknuť ľudí, ktorí môžu pracovať 
na príprave novej metodiky rozpisu dotácie, ktorá by ale mala pokračovať v nastolenom trende a pomôcť tak 
vysokým školám 

 
Ing. Marko 

 správu považuje za veľmi rozsiahlu, avšak ako zaujímavú vníma najmä kapitolu 12 

 zaujímal sa, ako vedenie vníma výsledky STU za rok 2020, či sa podarilo naplniť jej poslanie 

 s cieľom získať lepší prehľad a určiť dlhodobejší trend odporučil do budúcnosti dopracovať k správe jej skrátenú 
verziu, resp. stručný prehľad - sumár najdôležitejších udalostí a vyhodnotiť relevantné parametre 

 
Ing. Lukáč 

 konštatoval, že hodnotenie je potrebné vnímať komplexne, ako zásadný problém vníma vzdelávanie už na základných 
a stredných školách, kde chýba, resp. nie je umožnená kvalitná výučba matematiky a fyziky, následne študenti 
považujú technické vzdelanie za náročné 

o uvedené považuje za jeden z dôvodov, prečo študenti študujú na školách, po absolvovaní ktorých 
nenachádzajú  uplatnenie 

o podporil realizáciu workshopu, súhlasí, aby členovia správnej rady prispeli k riešeniu 

 
Profesor Moravčík 

 konštatoval, že situáciu je potrebné stabilizovať 
 upozornil na rozdiely v prideľovaní finančných prostriedkov v porovnaní s univerzitami v okolitých krajinách 
 uviedol, že na Slovensku chýba diferenciácia VŠ, taktiež chýba celý segment odborných VŠ, uvedený problém sa podľa 

jeho vyjadrenia nerieši už 20 rokov 

 
Ing. Kostík 

 uviedol, že v minulosti bolo na uvedenú tému vypracované a predložené porovnanie, z analýzy vyplynuli zaujímavé 
závery, ktoré ukazujú, že na trhu prebieha výrazný konkurenčný boj o študenta 

o zaujímal sa, či sa univerzita z tej analýzy poučila a prijala konkrétne kroky, resp. opatrenia, vďaka ktorým by 
sa situácia zlepšila 
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Predseda AS STU, profesor Peciar, 
 konštatoval, že neúspešnosť bakalárov po prvom ročníku dosahuje 40% a viac, príčinou sú najmä slabé základy z 

matematiky a fyziky 

 poukázal na uplatniteľnosť absolventov STU a nielen na Slovensku, STU sa snaží držať kvalitu 

 realizáciu workshopu považuje za dobrý nápad, podľa neho „STU nie je a nikdy nebola zlá škola a ak to niekto tvrdí, 
tak je to urážka“  

 
Ing. Beljajev 

 podľa jeho názoru výsledky hovoria jasnou rečou, počet študentov na STU klesá, je potrebné prísť s návrhom a urobiť 
cielené kroky, ktoré budú smerovať k zvráteniu trendu 

 

Predseda SR STU, Ing. Slezák, 
 uviedol, že aktívny marketing  nepovažuje za vhodný nástroj, STU na to nemá finančné prostriedky, ani personálne 

kapacity 

 navrhol predložiť z pozície SR STU písomný návrh s konkrétnymi odporúčaniami pre vedenie 

 
Ing. Király 

 upozornil, že nový rektor so svojim novým tímom by mal na zasadnutie SR STU predložiť dlhodobý zámer – uvedené 
považuje za hlavné poslanie nového rektora 

 
Profesor Moravčík 

 za hlavný dôvod neúspechu považuje systematicky vytvárané negatívne PR našich VŠ, uviedol, že by bolo vhodné v 
prvom rade pozitívne ovplyvniť názor médií na školstvo a nepísať o VŠ paušálne ako jednej skupine 

 diferenciácia VŠ by mala byť prioritou MŠVVaŠ SR, apeloval klásť dôraz na vedecký potenciál, rozlišovanie potenciálu 
výskumných univerzít a potrebu následného diferencovaného financovania  

 
MUDr. RNDr. Paulis 

 podľa jeho vyjadrenia SR STU nie je fórum, na ktorom by sa malo diskutovať smerovanie vysokého školstva ako 
takého 

 ponúkol pohľad MŠVVaŠ SR - v roku 2013 bolo na VŠ rozpísaných 450 mil, EUR, v roku 2020 to bolo 602 mil. EUR, 
z uvedeného vyplýva, že napriek klesajúcemu počtu študentov bol takmer 50%-ný nárast finančných prostriedkov, 
následne predstavil niektoré námety - navrhol realizovať semináre, pomôcť by mohla podľa jeho vyjadrenia aj 
marketingová agentúra - investícia by sa vrátila 

 
Ing. Pavlů 

 navrhol stanoviť 2-3 základné priority, ktoré pohnú situáciu dopredu 

 
V závere predseda poďakoval za diskusiu a námety. Informoval, že bude iniciovať neformálne stretnutie členov SR STU s cieľom 
diskutovať na uvedenú tému a pokúsiť sa hľadať optimálne riešenie a posunúť tak STU ďalej.   
 
UZNESENIE: 1.6/2021-SR 
Správna rada STU prerokovala Výročnú správu o činnosti STU za rok 2020 s pripomienkami. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
UZNESENIE: 1.6.1/2021-SR 
Správna rada STU odporúča uskutočniť neformálne stretnutie členov SR STU, aj za účasti zástupcu MŠVVaŠ SR, s cieľom nájsť 
optimálne riešenie pre zastavenie, resp. zmiernenie poklesu počtu uchádzačov o štúdium na STU. 
          

Z: predseda SR STU 
         T: čo najskôr 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
UZNESENIE: 1.6.2/2021-SR 
Správna rada STU ukladá Vedeniu STU vyhodnotiť materiál „Výsledky prieskumu príčin poklesu študentov a návrh opatrení na 
zatraktívnenie štúdia na STU“ z roku 2017. 
         Z: Vedenie STU 
         T: jeseň 2021 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
 
UZNESENIE: 1.6.3/2021-SR 
Správna rada STU ukladá Vedeniu STU vyhodnotiť materiál „Analýzu podpory najlepších študentov a návrh na možnosti a  
spôsoby zvýšenia motivácie študentov pre štúdium na STU v Bratislave“ z roku 2019. 
          

Z: Vedenie STU 
         T: jeseň 2021 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0 
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K BODU 6:  Návrh na založenie inej právnickej osoby "Inteligentná mobilita Slovenska" 
 
Materiál uviedol prorektor Uherek.  
Vytvorením platformy chce STU pomocou komplexného prístupu rozvíjať ambíciu zlepšovať verejnú politiku v oblasti mobility 
a akcelerovať inovácie v doprave, v ktorých Slovensko zaostáva. Združenie má vlastnú právnu subjektivitu a bude platformou 
pre spoluprácu subjektov súkromného, akademického, verejného sektora a občianskej spoločnosti, ktorí sa angažujú v doméne 
mobility. Ide o aktivitu, ktorá je iniciovaná MIRRI SR a MDaV SR.  
STU sa do iniciatívy zapojila predovšetkým prostredníctvom SjF STU, ktorá je do uvedených aktivít zapojená dlhodobejšie. 
Prorektor Uherek návrh považuje za opodstatnený aj z hľadiska zatraktívnenia štúdia pre potenciálnych študentov formou  
zapájania sa do perspektívnych projektov. 
 
Z diskusie: 
Ing. Beljajev 

 vyjadril spoločný názor k predmetnému návrhu, ale aj nasledujúcim dvom bodom – z vlastných skúseností takéto 
„huby“ pozná - majú jasne definované ciele a oblasti 

 uvedené návrhy považuje za veľmi všeobecné, bez zásadného cieľa, bez lepšieho vnútorného obsahu a vstup do 
združení nemá podľa jeho vyjadrenia žiaden význam (okrem získania finančných prostriedkov z EÚ), projekty je 
možné podľa jeho názoru realizovať aj bez uvedenej platformy  

 
Prorektor Uherek 

 informoval, že koncept materiálu bol pripravený z úrovne ministerstva, ide len o platformu na vytvorenie 
konkrétneho projektu, ktorá je podmienená ministerstvom 

 t.č. je STU zapojená už do konkrétneho projektu - projekt inteligentného autobusu na vodíkový, resp. zmiešaný 
vodíkovo-biologický pohon   

 
Predseda SR STU, Ing. Slezák, 

 potvrdil, že systém nie je vhodne nastavený z úrovne MIRRI SR, súhlasil, že ide o veľmi nekonkrétnu platformu 

 
Ing. Beljajev uviedol, že sa bude uvedeným zaoberať a otvorí problematiku na ministerstve. 
 

Ing. Pavlů 
 konštatoval, že finančné prostriedky sú len prostriedkom k dosiahnutiu cieľa, navrhol dopracovať materiál ku 

konkrétnosti 
 
Ing. Marko 

 uviedol, že do budúcnosti odporúča vypracovať k formálnemu materiálu aj krátku vysvetľujúcu informáciu, ktorá by 
ozrejmila účel schvaľovania dokumentu 

 
Podpredseda SR STU, Ing. Havlík, 

 konštatoval, že vstup do združenia považuje za šancu, ktorú by si STU nemala nechať ujsť a prísť tak o finančné zdroje  
 
UZNESENIE: 1.7/2021-SR 
Správna rada STU dáva predchádzajúci písomný súhlas s návrhom rektora na založenie inej právnickej osoby Inteligentná 
mobilita Slovenska a s peňažným vkladom do tejto právnickej osoby. 
Hlasovanie: za – 9, proti – 1, zdržal sa - 0 
 
K BODU 7: Návrh na členstvo STU v záujmovom združení právnických osôb „Slovenské centrum digitálnych 

inovácií“ 
 
Materiál uviedol prorektor Uherek.  
Predstavil základnú myšlienku vzniku centra, činnosti a model riadenia. Zakladajúcimi členmi sú primárne zväzy. O vstup do 
centra žiada okrem STU aj  SAV. Hlavným cieľom je príprava a realizácia návrhu projektu digitálneho inovačného „Hubu“, kde sa 
uvažuje aj so zapojením Inštitútu celoživotného vzdelávania STU (ICV STU), najmä v otázke zmien v spoločnosti vplyvom 
digitálnych informácií. ICV STU bude plniť významnú úlohu pri preškolení pracovníkov. 
 
Prorektor Uherek v nadväznosti na diskusiu pri predošlom bode, uviedol, že ide o návrh, ktorý je už sústredený viac na 
konkrétnu aktivitu v existujúcom centre digitálnych inovácií. Zmyslom je pripraviť projekt v rámci európskej výzvy - vytvorenie  
európskych digitálnych inovačných „hubov“.  
Konštatoval, že združenie vzniklo minulý rok, kedy STU podpísala memorandum o spolupráci. 
 
UZNESENIE: 1.8/2021-SR 
Správna rada STU schvaľuje návrh na členstvo Slovenskej technickej univerzity v Bratislave v záujmovom združení právnických 
osôb „Slovenské centrum digitálnych inovácií. 
Hlasovanie: za – 8, proti – 1, zdržal sa – 1 
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K BODU 8:  Návrh na peňažný vklad do inej právnickej osoby "Poradenské služby a konzultácie v doprave, o. z." 
 
Materiál uviedol Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora STU. 
Dokument je predložený v zmysle Vnútorného predpisu č. 6/2007 – N „Pravidlá vkladania peňažných vkladov alebo 
nepeňažných vkladov STU do iných právnických osôb“ zo dňa 19.11.2007. 
Informoval, že ide primárne o iniciatívu FAD STU. Predmetom vkladu je ročný členský príspevok STU vo výške 500 €. Cieľom  
združenia je najmä podpora výskumu, vývoja, inovácií v oblasti prírodných a technických vied všeobecne pre oblasť mobility, 
osobitne v koľajovej doprave v integrácií s ostatnými druhmi dopravy. Zakladajúcimi členmi spoločnosti sú o.i. SvF STU a FAD  
STU, dlhodobo sa podieľali na všetkých aktivitách, snahou je, aby do spoločnosti boli pridružené aj FEI a FIIT STU, príp. aj ÚM  
STU podľa vzoru iných univerzít. 
 
UZNESENIE: 1.9/2021-SR 
Správna rada STU dáva predchádzajúci písomný súhlas s návrhom rektora na peňažný vklad do inej právnickej osoby 
(Poradenské služby a konzultácie v doprave, o. z.).  
Hlasovanie: za – 9, proti – 1, zdržal sa – 0 
 
K BODU 9: Aktuálne témy na STU - ústna informácia 
 
Informácie o aktuálnych témach na STU prezentoval Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie  
rektora STU. 
Oboznámil prítomných o udalostiach, ktoré sa uskutočnili v období od ostatného riadneho zasadnutia správnej rady.  
 

 Prezidentka SR, pani Zuzana Čaputová, podľa čl. 102 ods. 1 písm. h) Ústavy SR na návrh Akademického senátu STU 
v Bratislave predložený ministrom školstva, vedy, výskumu a športu SR odvolala Miroslava Fikara z funkcie 
rektora STU v Bratislave dňom 22. apríla 2021. 

 Dňa 26. apríla 2021 AS STU na svojom riadnom zasadnutí schválil poverenie na výkon funkcie rektora Dr.h.c., 
prof.h.c., Dr. Ing. Olivera Moravčíka  

o t.č. sú AS STU vyhlásené voľby na kandidáta na rektora, samotné voľby sa uskutočnia dňa 28. júna 2021 
 Z Vedenia STU ku dňu 31. mája 2021 na vlastnú žiadosť odchádza prorektorka Bakošová, jej agendou bude 

minimálne do vymenovania nového rektora poverená prorektorka Vitková, prorektor Kopáčik zatiaľ zostáva vo 
funkcii do 30. júna 2021. 

o doc. Makýš vyjadril súhlas zotrvať vo funkcii splnomocnenca pre Vnútorný systém kvality na STU  
 Dňa 6. mája 2021 bol odovzdaný menovací dekrét dekanovi Strojníckej fakulty STU, Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomírovi 

Šoošovi, PhD., ktorý po úspešných voľbách oficiálne začal svoje ďalšie funkčné obdobie vo funkcii dekana na roky 
2021 – 2025 

 projekt ACCORD 
o prebiehajú stretnutia s UK a SAV, zaslaný list štátnemu tajomníkovi Paulisovi, ohľadne zadržiavania 

finančných prostriedkov v rámci projektu ACCORD vo výške cca 880 000 EUR (meškanie refundácií až 
280 dní)  

 Rozpočet – t.č. rozpis dotácie v procese schvaľovania 
o vzhľadom na finančnú situáciu Vedenie STU rozhodlo, že až do odvolania sa budú redukovať mesačné 

financovanie súčastí STU z dotačného účtu na 90% - ide o  prechodný stav až do rozdelenia dotácie 
 Vnútorný systém kvality na STU 

o všetky potrebné dokumenty boli schválené v AS STU, ďalšie kroky sa realizujú v súlade s harmonogramom 
zosúladenia VSK, študijných programov a HaI konaní STU so štandardmi Slovenskej agentúry pre vysoké 
školstvo (SAAVŠ) 

V krátkosti tiež informoval o  
 stave v kauze posúdenia dizertačnej práce bývalej ministerky rakúskej vlády, SAAVŠ vykoná kontrolu na mieste. 
 prijímacom konaní na STU - k 5.5.2021 bolo celkovo podaných 5 192 prihlášok, čo predstavuje nárast o 80 prihlášok v 

porovnaní s rovnakým obdobím v roku 2020. Na väčšine fakúlt bol zaznamenaný nárast, okrem FEI STU a FIIT STU. 
Malý pokles zaznamenala aj FAD STU, avšak na uvedenej fakulte je ešte otvorené kolo pre prijímanie v AJ. 
 

Z predošlých udalostí: 
 Novela VŠ zákona - VR STU, SRK, RVŠ, ŠRVŠ a Klub dekanov sa vo všeobecnosti zhodli, že novela nie je v predloženej 

podobe akceptovateľná. 
 Vedenie STU sa rozhodlo stotožniť so stanoviskom rozšíreného predsedníctva Vedeckej grantovej agentúry MŠVVaŠ 

SR a Slovenskej akadémie vied k aktuálnej situácii v agentúre VEGA a podporilo ho vo všetkých bodoch. 
 
Výnimočné udalosti: 

 Pracovník SjF STU získal ocenenie Technológ roka v rámci podujatia Vedec roka SR 2020, ocenenie bude odovzdané 
na slávnostnom odovzdávaní cien Vedec roka SR 2020 dňa 29. 06. 2021. 

 STU nominovala doc. Ing. Maximiliána Strémyho, PhD. z MTF STU a dekana FAD STU, prof. Ing. arch. Pavla Gregora, 
PhD. na ocenenie ESET Science Award (kategória Výnimočný vysokoškolský pedagóg). 
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V rámci diskusie: 
Ing. Király 

 konštatoval, že zasadnutí správnej rady sa v minulosti zúčastňoval aj kvestor, spolu s predsedom SR STU sa zaujímali 
o dôvody odchodu bývalého kvestora, Ing. Faktora, a žiadali informáciu k súčasnému stavu obsadenia uvedenej 
pozície 

o Profesor Moravčík v krátkosti informoval, že prof. Fikar v októbri minulého roka odvolal Ing. Faktora 
z pozície kvestora STU, následne bola funkciou kvestora poverená tajomníčka FCHPT STU, Ing. Michalová. 

o Konštatoval, že na základe právnych posudkov vyplýva, že niektoré vykonané postupy neboli v súlade so 
Zákonníkom práce a vnútornou legislatívou STU, uvedené je v súčasnosti v procese riešenia 

K uvedenému sa viedla dlhšia diskusia, v rámci ktorej profesor Moravčík na doplňujúce otázky členov SR STU uviedol, že prof. 
Fikar vo februári 2021 vypísal výberové konanie na obsadenie pracovného miesta kvestor STU, ktoré sa pre kandidujúcu Ing. 
Michalovú skončilo ako neúspešné pre nesplnenie kritérií na obsadenie predmetnej pozície.  
 
Ing. Beljajev 

 uviedol, že kvestor by mal byť odborne spôsobilý vykonávať danú funkciu 

 
Ing. Király 

 navrhol, aby pri vypísaní ďalšieho výberového konania na obsadenie pracovného miesta kvestor bol členom výberovej 
komisie aj člen SR STU 

Členovia SR STU vo všeobecnosti podporili uvedený návrh a súhlasili s tým, aby jeden, resp. dvaja členovia VK boli ľudia, ktorí 
sú nezainteresovaní, tzn. mimo prostredia STU. 
  
UZNESENIE: 1.10/2021-SR 
Správna rada STU berie na vedomie ústnu informáciu o aktuálnych témach na STU.  
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0 

 

UZNESENIE: 1.10.1/2021-SR 
Správna rada STU žiada, aby pri vyhlásení výberového konania na obsadenie pracovného miesta „kvestor“ bol členom 
výberovej komisie minimálne jeden člen SR STU, ktorý nie je zamestnancom STU.  
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0 
 

K BODU 10: Rôzne 
K BODU 10.01: Rôzne/Podnet voči rokovaniu Správnej rady STU dňa 10.12.2020 
K BODU 10.02: Rôzne/Podnet voči hlasovaniu Správnej rady STU per rollam 
 
Podnety uviedol predseda AS STU, profesor Peciar. 
Konštatoval, že spôsob rokovania SR STU formou on-line nie je možný a je v rozpore s relevantnými ustanoveniami všeobecne  
záväzných právnych predpisov, ako aj v rozpore s ustanoveniami vnútorných predpisov STU. SR STU je orgán, ktorý koná v  
rámci pôsobnosti ustanovenej zákonom č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení  
neskorších predpisov (ďalej aj ako „zákon o VŠ“). 
Platný Štatút Správnej rady Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (ďalej aj ako „Štatút SR STU“) zo dňa 9.9.2002, ktorý 
bol schválený ministrom školstva 12.02.2003, podľa čl. I upravuje okrem iného aj spôsob rokovania Správnej rady STU. 
Štatút Správnej rady STU ako vnútorný predpis STU však nemá v žiadnom zo svojich ustanovení upravenú možnosť uskutočniť 
zasadnutie a rokovanie Správnej rady STU prostredníctvom videokonferencie alebo inými prostriedkami informačnej a 
komunikačnej technológie bez fyzickej prítomnosti členov Správnej rady STU a nemá tiež upravený spôsob uskutočnenia 
hlasovania vrátane tajného hlasovania na takomto zasadnutí. 
Z uvedených dôvodov nebolo možné dňa 10.12.2020 uskutočniť platné rokovanie Správnej rady STU v Bratislave formou on-
line, bez fyzickej prítomnosti jej členov. 
 
Na základe uvedeného rozporu a rozhodnutia predsedu SR STU sa on-line zasadnutie SR STU nekonalo a členovia SR STU a 
prizvaní hostia zväčša diskutovali o niektorých vybraných bodoch programu plánovaného zasadnutia SR STU. 
Na záver diskusie oboznámil predseda SR STU oznámil, že o dvoch bodoch programu, konkrétne „Návrh rozpočtu na rok 2020“ 
a „Návrh na odmenu rektora“, sa bude hlasovať per rollam s termínom ukončenia hlasovania 14. 12. 2020. 
Z uvedených skutočností bolo nepochybné, že hlasovanie SR STU per rollam je v rozpore s dikciou zákona č. 131/2002 Z. z. o 
vysokých školách  a o zmene a doplnení niektorých  zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej aj ako „zákon o VŠ“), pretože 
je porušená verejnosť zasadnutia SR STU podľa požiadavky upravenej v § 40 ods. 5 zákona o VŠ. 
Vzhľadom na uvedené skutočnosti je nespochybniteľné, že hlasovanie SR STU per rollam bolo nezákonné, a teda sa nemohla 
uvedená forma (per rollam) rokovania SR STU použiť. Zároveň je nevyhnutné, aby rektor STU zabezpečil zosúladenie Štatútu 
SR STU so zákonom o VŠ a navrhol bezodkladne odstrániť nezákonnosť Dodatku č. 1 k Štatútu SR STU v Bratislave, 
registrovaného na MŠ SR dňa 12. 02. 2003 jeho anulovaním, a to predložením predmetného návrhu na schválenie v AS STU, 
pretože vnútorný predpis verejnej vysokej školy nemôže byť v rozpore so zákonom o VŠ. 
 
Ďalej konštatoval, že už v apríli 2020 upozornil dnes už bývalého rektora, profesora Fikara, na potrebu zabezpečenia rokovaní 
grémií STU v čase pandémie. Od vzniku pandémie už boli prezenčné zasadnutia SR STU dvakrát - v máji aj v júni a zasadnutí AS 
STU bolo od vzniku pandémie veľa, takže keby rektor a predseda SR v tejto veci konali, mohol byť predmetný dodatok 
schválený aj v AS STU aj na MŠVVaŠ SR. 
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Z diskusie: 
Ing. Marko 

 zaujímal sa, či námietka smerovala k hlasovaniu per rollam ako takému, a či to znamená, že všetky vykonané 
hlasovania boli v rozpore so zákonom 

 
Ing. Beljajev 

 konštatoval, že v prípade, že všetky úkony spojené s hlasovaním per rollam sú neplatné, mal by v uvedenej veci 
rozhodnúť súd  

Predseda SR STU, Ing. Slezák, 
 navrhol do budúcnosti nehlasovať formou per rollam až do vyriešenia situácie 

 
Ing. Pavlů 

 uviedol, že mimoriadna situácia si vyžaduje mimoriadne riešenie, rušenie uskutočnených per rollam hlasovaní je 
podľa jeho vyjadrenia neakceptovateľné 

 
MUDr. RNDr. Paulis 

 podľa jeho vyjadrenia, Dodatok č. 1 k Štatútu SR STU, ktorý dopĺňa spôsob rokovania správnej rady per rollam je 
platný, pokiaľ ho niekto nespochybní 

 v prípade, že bude na MŠVVaŠ SR predložená požiadavka na jeho preskúmanie, ministerstvo sa bude záležitosťou 
zaoberať, avšak pre právnu istotu navrhol predložiť na schválenie nový štatút, ktorý by zahŕňal aj možnosť rokovať 
formou on-line 

 
UZNESENIE: 1.11/2021-SR 
Správna rada STU berie na vedomie podnety predložené predsedom AS STU, prof. Peciarom, voči rokovaniu Správnej rady STU 
dňa 10.12.2020 a voči hlasovaniu Správnej rady STU per rollam.  
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0 

 
UZNESENIE: 1.11.1/2021-SR 
Správna rada STU ukladá rektorovi STU vypracovať nový Štatút SR STU a predložiť ho na schválenie príslušným grémiám STU, 
tzn. SR STU, AS STU a MŠVVaŠ SR.  
         Z: rektor STU 
         T: predloženie na SR STU v jeseni 2021 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0 

 
 

K BODU 10.03: Rôzne/Informácia o stave volieb kandidáta na rektora STU 
 
Informáciu uviedol predseda AS STU, profesor Peciar. 
Konštatoval, že AS STU vyhlásil na svojom mimoriadnom zasadnutí dňa 10. mája 2021 voľby kandidáta na rektora STU v  
Bratislave na funkčné obdobie rokov 2021 – 2025. Voľby kandidáta na rektora STU sa uskutočnia na zasadnutí AS STU dňa  
28. 06. 2021 o 14.00 hod. vo veľkej zasadacej miestnosti rektora v budove Rektorátu STU, Vazovova 5, Bratislava, 3. poschodie.  
Voľby kandidáta na rektora Slovenskej technickej univerzity v Bratislave na funkčné obdobie 2021 – 2025 sa budú riadiť  
prílohou č. 1 Štatútu STU Volebný poriadok pre voľby kandidáta na rektora a spôsob prijatia návrhu na jeho odvolanie  
(schválený v AS STU 01. 03. 2010), Harmonogramom a pokynmi na prípravu volieb kandidáta na rektora Slovenskej  
technickej univerzity v Bratislave na funkčné obdobie 2021 – 2025. 
Všetky dokumenty sú verejne prístupné na web stránke STU Voľby kandidáta na rektora STU na funkčné obdobie 2021 - 2025 - 
Slovenská technická univerzita v Bratislave (STU) (stuba.sk). 

 
Z diskusie: 
Predseda SR STU, Ing. Slezák, 

 uviedol, že SR STU zo zákona môže nominovať kandidáta na rektora – uvedené dal členom SR STU na zváženie 

 
Ing. Marko 

 požiadal, či je možné explicitne členov SR STU informovať o návrhoch na kandidátov 

o  predseda AS STU, profesor Peciar, informoval že podklady budú členom SR STU zaslané 

 
Na podnet predsedu SR STU bol program rokovania rozšírený o návrh na určenie platu Dr.h.c., prof.h.c., prof. Dr. Ing. Oliverovi 
Moravčíkovi, poverenému výkonom funkcie rektora STU. 
 
Správna rada STU schválila doplnenie programu o predložený návrh. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa – 0. 
 
Materiál uviedol predseda správnej rady. 
 
Zdôvodnenie: 
Správna rada Slovenskej technickej univerzity v Bratislave v súlade s § 41 ods. 5 Zákona o vysokých školách v platnom znení vo 
väzbe na § 7a  Zákona o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone prác vo verejnom záujme určuje Dr.h.c., prof.h.c., 

https://www.stuba.sk/sk/stu/uradna-tabula/volby-kandidata-na-rektora-stu-na-funkcne-obdobie-2021-2025.html?page_id=14246
https://www.stuba.sk/sk/stu/uradna-tabula/volby-kandidata-na-rektora-stu-na-funkcne-obdobie-2021-2025.html?page_id=14246
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prof. Dr. Ing. Oliverovi Moravčíkovi, prorektorovi STU, v nadväznosti na jeho poverenie výkonom funkcie rektora STU s 
účinnosťou od 26.4.2021 doplatok osobného platu vo výške 2 279,10,- € k osobnému platu prorektora STU, ktorý je vo výške 
2 220,90,- €. 
Uvedený doplatok, t.j. doplatok do celkovej výšky osobného platu 4 500,- € bude vyplácaný počas trvania poverenia výkonom 
funkcie rektora STU. 

 
Osobný plat v zmysle § 7a Zákona o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone prác vo verejnom záujme sa priznáva 
počas vykonávania osobitne významných pracovných činností a pri mimoriadne náročných pracovných úlohách. Poverenie 
funkciou rektora Slovenskej technickej univerzity v plnom rozsahu napĺňa predpoklady na jeho priznanie v zmysle citovaného 
ustanovenia. Výšku osobného platu určuje Správna rada STU, na návrh jej predsedu v zmysle § 41, ods. (5) Zákona o vysokých 
školách. 
Zamestnávateľ postupoval v zmysle citovaného rozhodnutia predsedu a zrealizuje úpravy, ktoré z uznesenia vyplývajú. 
 
UZNESENIE: 1.12/2021-SR 
Správna rada STU v zmysle § 41 ods. (5) Zákona o vysokých školách v platnom znení určuje doplatok k platu Dr.h.c., prof.h.c., 
prof. Dr. Ing. Olivera Moravčíka, prorektora STU, povereného výkonom funkcie rektora STU v zmysle predloženého návrhu a 
súhlasí s postupom pri jeho vyplácaní. 
Hlasovanie: za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0 
 
 
V závere predseda správnej rady ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za účasť a konštruktívnu diskusiu.  
Explicitne poďakoval trom členov SR STU, ktorým končí funkčné obdobie, t.j. Ing. Királymu, Ing. Kostíkovi a Ing. Markovi za ich 
prínos a aktívne členstvo počas celého ich pôsobenia v správnej rade. 
 
Informoval, že ďalšie riadne zasadnutie Správnej rady STU je plánované na jeseň 2021. Termín bude včas oznámený. 
 
 
 
 

            
     Ing. Vladimír Slezák, v.r.  

                  predseda Správnej rady STU 
 
 
                                                                             
Overovatelia zápisnice: 

 
Ing. Ján Király, v.r. 
Ing. Miroslav Havlík, v.r. 
 
 


